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Sejl- og motorbådsklubben “GRØNSUND” SMG 
 
REFERAT FOR BESTYRELSESMØDE D. 22.09.2022. KL. 18.00 
 
 

1) Siden sidst v formanden 
• Det store malerarbejde er afsluttet. Klubhuset fremstår som nyt sammen med tilbygningen. 
• Redningsstiger er ved at blive sat op på broerne. Det er redningsstiger med lys. 
• SUP aktiviteterne kører med en fast stamme af deltagere på ca.15. Det er rigtig gode 

instruktører der driver værket, men der er behov for at tilbuddet styrkes med flere instruktører. 
• Rygeovnen anvendes ganske meget. Det er en stor glæde. 
• Sortsø har 40-års jubilæum. Formanden deltager i receptionen. 

 
2) Medlemmer, økonomi m.m. 

• Medlemsstatus er, at klubben tæller 294 medlemmer, heraf 75 under 18 år.  
• Der er 17 både på venteliste. 
• Kassebeholdningen er på kr. 97.318,14 

 
3) Ungdomshusrenovering 

Bestyrelsen skønner, der er behov for at renovere ungdomshuset. Det virker lidt for trangt og 
utidssvarende indrettet. Særligt værkstedet er dårligt placeret. Inventaret er nedslidt. En 
arbejdsgruppe med Birger som tovholder, har lavet forslag til hvordan det kan gøres, så det bliver 
mere overskueligt og funktionelt. Omkostninger estimeres til at ligge omkring kr. 40.000,- så der 
skal søges puljemidler. Planen er, at det sker i perioden fra årsskiftet til standerhejsning 2023. 
 

4) Optimister 
Bestyrelsen drøftede de nye tiltag med optimistsejlads målrettet børn. Grundlæggende er 
bestyrelsen ganske positiv over for de initiativer, som Charlotte har taget for at få skubbet sejlads i 
gang målrettet børn og (på sigt) unge. Charlotte ser et stort potentiale: Den 20.-21. august var der 5 
børn på optimistjolleweekend i SMG-regi. Vejret var med, så det blev en succes. 10-12 børn har 
siden vist interesse. Så måske der er basis for arrangementer i oktober, hvis vejret tillader det. Og 
måske et hold hen over vinteren fra efterårsferie til påske, som mødes en gang om ugen med en 
blanding af teori og praktik? På sigt kan dette blive en større ting. Måske en egentlig 
ungdomsafdeling. Men den største udfordring for at komme så langt er hænder/hjælpere, idet der 
helst skal være et team på minimum fire voksne, så opgaverne kan deles. Men der vil derudover 
også vise sig behov for investeringer, fx i instruktøruddannelse, joller der er større end 
optimistjoller, jollevogn, etablering af en jolleslisk mm. Der er et potentiale. Bestyrelsen vil gerne 
være med til at skabe rammerne for at det kan lykkes, hvis der kan sættes et hold og skabes den 
nødvendige forældreinddragelse. 

 
5) Planlægning af generalforsamling 

Der er generalforsamling d.17.november kl.19.00. Bestyrelsens beretning, årsregnskab, budget 
2023, forslag til vedtægtsændringer samt den øvrige dagsorden skal på plads. Det sker på møde 
d.13.oktober. 
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6) Eventuelt 
• Bestyrelsen drøftede kort muligheden for at rejse et plankeværk vest for SMG’s bygninger som 

læhegn for vinde fra vest. 
• Bestyrelsen drøftede udskiftning af i alt 5 gamle borde. De kan genbruges i forbindelse med 

den ny hundelegeplads og af museet. 
• Bådoptagning finder sted d.21.-22.okt. 
 

 


